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2022Z03226 

Vragen van het lid Van Haga (Groep Van Haga) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over bevindingen van Rita Verdonk 
(ingezonden 21 februari 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het het bericht «Rita Verdonk rekent af met VWS» van 
Follow the Money (FTM)?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat de verziekte bedrijfscultuur bij het Ministerie van 
VWS de belastingbetaler keiharde pecunia kost? 

Vraag 3
Wat vindt van het feit dat het project dat mevrouw Verdonk deed 400 tot 
600 miljoen euro per jaar zou kunnen opleveren? Heeft u de bereidheid om 
dit te onderzoeken? 

Vraag 4
Wat vindt van het feit dat ambtenaren de dienst uitmaken?

1 Follow the Money, 20 februari 2022, «Rita Verdonk rekent af met VWS» https://www.ftm.nl/
artikelen/rita-verdonk-rekent-af-met-vws
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